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 Încheiat azi 25.10.2023, cu ocazia şedinţei publice ordinare a Consiliului Local Găvojdia. 
 În urma Dispoziției primarului nr. 137/18.10.2023 s-a convocat Consiliul Local al comunei 

Găvojdia în şedinţă ordinară, în următoarea componenţă: 
- Adamescu Ioan – Claudiu 
- Andrei Adelin – Raul 
- Bagiu Florentin – Adrian 
- Gașpar Ioan 
- Ivasiuc Alexa 
- Jușca Sorin 
- Popa Petru – Trandafir 
- Rosoca Vasile 
- Șteff Dan – Claudiu 
- Țîru Petrică – Coriolan 
- Vasiloni Bogdan - Ioan 

La ședință participă domnul primar Stoica Dănuț și doamna secretar general Moica Lenuta. 
Sunt prezenți toți cei 11 consilieri locali, din care 8 consilieri sunt prezenți fizic și 3 consilieri 

sunt prezenți în sistem on line (Rosoca Vasile, Andrei Adelin și Șteff  Dan – Claudiu). 
Potrivit Regulamentului de organizare și funcționare a Consiliului Local Gavojdia președinte de 

ședință pentru luna octombrie este ales domnul Popa Petru - Trandafir.  
Se supune la vot procesul – verbal al ședinței anterioare. Domnul consilier Bagiu Florentin – 

Adrian spune că la ședința trecută a întrebat de canalizarea de la Jena și nu s-a menționat, iar domnul 

primar a spus că nu a ieșit acordul de mediu și nu se pot începe lucrările fără acest acord, într-o lună 

iasă. Domnul primar spune că între timp s-a solicitat de către DSP și studiu de impact asupra sănătății 

populației. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că e clar că anul acesta nu se începe. 

Domnul primar spune că s-a dat terenul pentru organizare de șantier.  Domnul consilier Bagiu Florentin 

– Adrian spune că vin ploile și nu se mai face nimic. Domnul primar spune că i s-a spus foarte clar de la 

APM să nu înceapă lucrările fără acordul de mediu. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian întreabă 

dacă firma are sculele și utilajele necesare sau acum le procură. Domnul primar spune că au și ei și are și 

terțul susținător Instalații Pelicanul. Se supune la vot procesul – verbal al ședinței anterioare cu 

completările precizate și se aprobă cu unanimitate de voturi 
Președintele de ședință dă citire proiectului ordinii de zi. 
Ordinea de zi propusă este următoarea:  

1. Proiect privind rectificarea bugetului local pe anul 2023. 
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2. Proiect privind organizarea pazei comunale pe teritoriul administrativ al comunei 

Gavojdia. 

3. Proiect privind aprobarea scoaterii la licitatie, în vederea închirierii, a unui spațiu situat în 

loc. Gavojdia nr. 295, cu destinația farmacie veterinară. 

4. Proiect privind aprobarea raportului procedurii privind vânzarea prin licitație publică a 

imobilului Casa specialistului. 

5. Proiect privind aprobarea indicatorilor tehnico – economici faza PT pentru obiectivul 

“Pistă pentru biciclete în comuna Gavojdia.” 

6. Diverse. 

            Președintele de ședință întreabă dacă mai sunt puncte de introdus pe ordinea de zi. Nu se 

introduc puncte suplimentare pe ordinea de zi. Ordinea de zi în forma prezentată se supune la vot și se 

aprobă cu unanimitate de voturi.  
Ședințele comisiilor de specialitate au avut loc azi 25.10.2023, fiind emise toate avizele de 

specialitate și au fost predate secretarului general înaintea începerii ședinței consiliului local. 
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: proiect privind rectificarea bugetului local pe anul 2023. 

Președintele de ședință dă cuvântul domnului primar, care spune că s-a primit de la AFIR tranșa 2 de 

plată din contractul de finanțare de la căminul cultural din Sălbăgel, în sumă de 538,61 mii lei.  

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: proiect privind organizarea pazei comunale pe teritoriul 

administrativ al comunei Gavojdia. Președintele de ședință dă cuvântul domnului primar, care spune că 

am fost notificați de către secția de poliție că nu avem organizată paza în comună și sunt multe probleme 

și unele foarte grave. Domnul consilier Ivasiuc Alexa întreabă dacă va fi pe toată comuna. Domnul 

primar spune că da, pe toată comuna și propunerea este să se organizeze cu firmă specializată și cu 

camere de supraveghere. Domnul primar mai spune că sunt probleme cu drogații, care stau în sat, pe la 

căminul cultural în spate, se aruncă gunoaie frecvent, se aduc mulți câini, se cam cunosc locurile unde 

aruncă, va trebui firma să facă și pândă și să punem și camere de supraveghere. Domnul primar mai 

spune că problema câinilor este una foarte gravă, intră la oameni în curți și le mănâncă găinile, rațele, 

chiar și iezi.  Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că legea prevede atribuții pentru 

consiliul local în ceea ce privește paza și întreabă pe domnul primar la ce modalitate s-a gândit. Domnul 

primar spune că a propus o firmă specializată și camere de supraveghere. Domnul consilier Bagiu 

Florentin – Adrian întreabă dacă nu era mai bine să angajeze. Domnul primar spune că erau costurile 

mai mari, firma costă 5000 lei/lună. Domnul primar spune că atunci când va răsări grâul la oameni, iar o 

să fie probleme, crescătorii de ovine vor intra pe culturi, iar firma va sprijini și angajatul primăriei la 

astfel de acțiuni. Domnul primar mai spune că se va încheia contractul pe 6 luni sau un an, în prima lună 

va trebuie să facă ronduri zilnice cu minim 2 oameni, iar după aceea mai rar, de 2 ori pe săptămână. 

Domnul consilier Ivasiuc Alexa întreabă dacă nu ne poate sprijini și poliția. Domnul primar 

spune că doar dacă suni la 112, ei nu mai au permanență, au o zonă de patrulat pe câteva comune. 
Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că dacă e firmă specializată va putea să aplice și 

sancțiuni. Doamna secretar spune că probabil că da, atunci când se va întocmi planul de pază se poate 

specifica, acest plan va fi vizat și de poliție. 

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă (asigurarea pazei prin firmă specializată și camere de 

supraveghere, firma cu minim 2 angajați, durata contractului un an, suma lunară 5000 lei) și însoțit de 

avizul favorabil al comisiilor de specialitate se supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: proiect privind aprobarea scoaterii la licitatie, în vederea 

închirierii, a unui spațiu situat în loc. Gavojdia nr. 295, cu destinația farmacie veterinară. Președintele de 

ședință dă cuvântul domnului primar, care spune că spațiul propus este la parterul clădirii în care este 
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sediul consiliului local, are 45 mp, se propune o închiriere pe termen de 3 ani, chiria minimă rezultată în 

urma evaluării este de 400 lei/lună. 

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: proiect privind aprobarea raportului procedurii privind 

vânzarea prin licitație publică a imobilului Casa specialistului. Președintele de ședință dă cuvântul 

domnului primar, care spune că s-a finalizat licitația pentru vânzarea imobilului din Lugojel, a fost o 

singură firmă, SC Cassa Ben SRL, prețul final este de 200.053 lei. Domnul consilier Bagiu Florentin – 

Adrian spune că știe că se constituie comisia prin dispoziție a primarului, dar de ce niciodată la nici o 

licitație nu este pus din opoziție nici un consilier. Doamna secretar spune că se desemnează prin 

dispoziție de către primar, dar s-a discutat la început, când s-a constituit consiliul local să fie pus de 

obicei președintele comisiei de patrimoniu. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că nu știe 

despre acest lucru, dar ar trebui puși și din opoziție în comisiile de licitație. Domnul consilier Bagiu 

Florentin – Adrian mai spune că a citit în lege și știe sigur că sunt două comisii, una de evaluare și una 

de licitație, comisia de evaluare nu poate fi aceeași cu comisia de licitație. Doamna secretar spune că se 

constituie o singură comisie, conform codului administrativ, care se numește comisie de evaluare, care 

evaluează ofertele până la final, la declararea ofertei câștigătoare, nu sunt două comisii. Domnul 

consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că sunt două comisii, este cum spune el, a citit în lege. Domnul 

consilier Bagiu Florentin – Adrian întreabă de ce reprezentantul ANAF nu a semnat. Doamna secretar 

spune că s-au întocmit mai multe exemplare, din greșeală doamna de la ANAF a omis să semneze un 

exemplar, exact cel de pe care s-a făcut copia pentru consilieri, a observat ulterior, după ce s-au 

comunicat convocatoarele, dar e semnat de toată lumea care a făcut parte din comisie. Domnul consilier 

Bagiu Florentin – Adrian spune că s-a pus 1 leu peste prețul de pornire, deși se știa cine cumpără, că e 

Benzar, de ce nu a pus mai mult. Domnul primar spune că da, e firma lui Benzar, dar nu a venit nimeni, 

a fost singurul, prețul nu a putut să crească, pentru că nu e curte și e degradată. Domnul consilier Bagiu 

Florentin – Adrian spune că nu trebuia lăsată în degradare, de ce nu s-a mai scos la licitație. Domnul 

primar spune că a mai fost scoasă la licitație, dar nu a venit nimeni. Domnul consilier Vasiloni Bogdan 

întreabă dacă din acești bani se face ceva la Lugojel. Domnul primar spune că se vor pune la stradă 

betonată la Lugojel, pentru că partea cât țin casele oamenilor trebuie făcută, sunt oamenii nemulțumiți. 

Președintele de ședință întreabă dacă mai sunt obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac alte  

obiecții. Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate 

se supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: proiect privind aprobarea indicatorilor tehnico – economici 

faza PT pentru obiectivul “Pistă pentru biciclete în comuna Gavojdia.” Președintele de ședință dă 

cuvântul domnului primar, care spune că s-a finalizat proiectul tehnic pentru pista de biciclete, finanțată 

prin PNRR. Valorile rezultate sunt: total investiție cu TVA 2.230.506,96 lei, din care finanțare 

nerambursabilă 1.818.327,23 lei și valoare neeligibilă 412.179,73 lei. Domnul primar mai spune că 

cheltuielile neeligibile se vor reduce în urma licitației, iar valoarea pentru cheltuielile diverse și 

neprevăzute posibil să nu se consume. 

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi: diverse. 

Ia cuvântul domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian și spune legat de iluminat cu becul de la 

drumul gării trebuie rezolvat, e ultimul bec în izlaz. Domnul consilier Ivasiuc Alexa spune că merge 

becul. Domnul primar spune că lampa e defectă, uneori merge, uneori nu. Domnul consilier Bagiu 

Florentin – Adrian spune că după ce le-au făcut a fost acolo și nu mergea. Domnul primar spune că la 

AFM pe proiectul de modernizare iluminat public se va primi contractul de finanțare în maxim 2 

săptămâni.  Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că e foarte bine că se face proiectul, 
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pentru că intervin discuții cu oamenii, de ce la unii se schimbă becul și la unii nu. Domnul primar spune 

că după ce vom primi contractul de finanțare, se va face proiectul tehnic. 

Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian întreabă ce s-a făcut cu banii pentru ruga de la Jena, 

dacă s-a reținut din onorariu. Domnul primar spune că s-a plătit pentru că în contract era trecut solista și 

formația că vor asigura servicii muzicale de la ora 8 la ora 1 noaptea și formația chiar a cântat până după 

ora 1, s-a consultat cu juristele din primărie și nu avea legal cum să rețină din bani. Domnul consilier 

Bagiu Florentin – Adrian spune că domnul primar a spus că sunt 2 contracte. Doamna secretar spune că 

a fost un singur contract, pentru solistă și formație. Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că 

de ce să râdă de noi, nu a mai cântat trebuia reținut din bani., trebuia să-i spună la telefon domnul primar 

că are probleme cu oamenii. Domnul primar spune că nu mai răspunde la telefon, soțul solistei a spus că 

se va revanșa cu altă ocazie, dar cât este el primar ea nu va mai cânta la noi, în 20 de ani nu a avut 

probleme cu nimeni, doar cu ea. 

Nemaifiind alte probleme de discutat,  preşedintele de şedinţă declară şedinţa închisă. 
Prezentul proces-verbal a fost întocmit conform art.138 alin.13 și 14 din O.U.G. nr.57/2019 - 

privind codul administrativ și va fi supus aprobării Consiliului Local Gavojdia în prima ședință a 

acestuia, conform art.138 alin.15 din O.U.G. nr.57/2019 - privind codul administrativ. 
  
 

 

           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                          SECRETAR GENERAL  
            PETRU – TRANDAFIR POPA         LENUȚA MOICA 

                                                 


